
Årsmøte Fjelltjern hyttelag 2022 

Torsdag 14.04.22 

1. Simen Wiig valgt til referent 

2. 26 medlemmer til stede. 

3. Innkallingen er godkjent. 

4. Årsmeldingen for 2021 ble gjennomgått. 

3-årsplan for vei 2021-2023 gjenstående: 

1. Utbedre brattbakken før bommen. 

2. Utbedre Damtjernveien over myra 

3. Utbedre brattbakken i Damtjernveien tilsvarende Runes grøfting og grusing i 

Fjelltjernveien. 

4. Utbedre avkjøringen fra kommunal vei. Bør prioriteres da denne er i dårlig stand. 

5. Legge nytt rør der Damtjernet renner ut under veien. 

6. Påfyll av veisand ca 350m over 3 år etter Runes vurdering og anbefaling. Ca 100m 

utført i 2021. 

                  Punkt 4 vil prioriteres. 

Bra oppmøte på dugnad i 2021. Veiene utbedret og ryddet. Sti mellom Damtjernveien og 

Fjelltjednvegen også ryddet. 

Nøkkelkasse til bom vil bli satt opp til bruk for nødetatene. 

Ny hjemmeside etablert da forrige leverandør avsluttet tjenesten. Denne er lettere å oppdatere og 

vedlikeholde og krever nå pålogging for tilgang til medlemsregisteret og andre interne dokumenter. 

 

5. Gjennomgang av regnskapet 21/22.  

 

Rune varsler en ikke uvesentlig prisøkning på 30% for vei og brøytearbeid. Årsmøtet 

diskuterte om det var ønskelig å sette tjenesten ut på anbud. Enighet om å beholde Rune 

som leverandør inntil videre.  

 

Regnskapet viser underskudd på litt under 46.000,-  

 

Grunnet økte utgifter til brøyting, veiarbeid og løypekjøring foreslår styret å øke årsavgiften 

fra 4.100 til 4.500. 

 

Det foreslås et budsjett som gir et resultat som går i null for neste periode. Forslaget økt 

avgift og forslag til budsjett ble godkjent. Manglende betaling fra medlemmer medførte en 

del merarbeid for styre. Styret er avhengig av at medlemmene informerer om korrekt 

kontaktinformasjon for utsendelse av faktura. 

 

6. Forslag til alternativ til dagens hjemmeside 

Kasserer fremmer forslag på å gå over til StyreWeb som leverandør av både hjemmeside, 

regnskap og dokumentbehandling samt kommunikasjon med medlemmene. Denne 

løsningen vil samordne dokumenter og opplysninger i en helhetlig løsning og samtidig 



medføre ca halve kostnaden ift drift av dagens hjemmeside. Videre vil medlemmene selv 

kunne oppdatere egen informasjon i løsningen. 

 

Årsmøtet bifaller forslaget. 

 

7. Orientering fra Strømkomiteen 

Forslag fra komiteen er ikke klart og vil presenteres neste årsmøte. 

 

8. Styreleder, styre og kasserer gjenvalgt ved akklamasjon. 

 

9. Eventuelt 

A.  Det foreslås å gjennomføre neste årsmøte ifm påsken som det også har vært tradisjon for, men på 

et tidligere tidspunkt. Neste møte blir derfor skjærtorsdag 06.04.23 kl. 10. 

B. Dugnad gjennomføres 18.06.23. 

Det oppfordres til at det betales inn en passende sum dersom deltagelse på dugnad ikke er 

mulig. Dersom det ikke oppnås tilstrekkelig deltagelse vil dette medføre behov for å øke 

årsavgiften for å sikre nødvendig vedlikehold. 

C. Løypelaget har egen Facebookgruppe der en kan få oppdatert løypestatus. 

14.04.22 Simen Wiig 

 

 

 

 

 

 

 


